
ACTA Nº 4 - PLE ORDINARI DÍA 26/04/2018.

A  Paiporta,  sent  les  20.30  hores  del  dia  26/04/2018,  prèvia  la  corresponent
convocatòria  i  sota  la  Presidència  de  l’alcaldessa,  Sra.  Isabel  Martín  Gómez,
assistida  del  Secretari  de  la  Corporació,  Sr.  Francisco  Javier  Llobell  Tuset,  es
reuneixen en la sala de plens de la Casa Consistorial, amb l'objecte de celebrar
sessió  ordinària,  en  primera convocatòria,  els  membres  de  la  Corporació que a
continuació s'expressen:

ALCALDESSA – PRESIDENTA: Isabel Martín Gómez

REGIDORS/ES:
Josep Val Cuevas (Compromís per Paiporta)
Beatriz Jiménez Jiménez (Compromís per Paiporta)
Zaira Martínez Chisbert (Compromís per Paiporta)
Antoni Torreño Mateu (Compromís per Paiporta)
Guillem A. Montoro López (Compromís per Paiporta)
Vicent Ciscar Chisbert (Grup Socialista)
María Isabel Albalat Asensi (Grup Socialista)
Ricard Benlloch Campos (Grup Socialista)
Alejandro Jorge Sánchez Tarazona (Grup Socialista)
Alberto Torralba Campos (POD-EU)
María Teresa Verdú Cante (POD-EU)
Vicente Ibor Asensi (Grup Popular)
María Isabel Chisbert Alabau (Grup Popular)
Luis Tomas Ródenas Antonio (Grup Popular)
María Consuelo Lisarde Marín (Grup Popular)
Alejandro Gutiérrez Martínez (Grup Popular)
Desemparados Ciscar Navarro (Grup Popular)
María Consolación Tarazona Bañuls (Ciudadanos)
José Antonio Salvador Paredes (Ciudadanos)

SECRETARI: Francisco Javier Llobell Tuset

INTERVENTOR: Bruno Mont Rosell

No va assistir, però excusa la seua no-assistència la regidora, Sra. María Esther Gil
Soler (Grup Popular).
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Declarat públic l'acte i oberta la sessió per la Sra. Alcaldessa, es procedeix a tractar
els assumptes i adoptar els acords sobre els expedients inclosos en el següent

ORDRE DEL DIA

1. SECRETARIA.- Aprovació, si escau, de l'acta nº 3/2018, de 28 de març.

2. SECRETARIA.- Resolucions dictades per l'Alcaldia i Regidories delegades des de
l'última sessió ordinària del Ple.

3.  SECRETARIA.-  Sessions  de  Junta  de  Govern  Local  celebrades  des  de  l'última
sessió ordinària del Ple.

4. HISENDA I ADMINISTRACIÓ GENERAL - 01814/2018 – Aprovació de reconeixement
extrajudicial de crèdits expedient nº 2/2018.

5. HISENDA I ADMINISTRACIÓ GENERAL - 01833/2018 – Expedient de modiicació de
crèdits (Inversions Financerament Sostenibles) 13/2018.

6. HISENDA I ADMINISTRACIÓ GENERAL - 01796/2018 – Aprovació inventari general
de béns i drets de l'Ajuntament.

7. HISENDA I ADMINISTRACIÓ GENERAL - 13/2018/PGRU – Proposta de resolució dels
grups  polítics  municipals  Socialista,  Compromís  i  Pod-EU  sobre  aportació  a
l'Autoritat del Transport Metropolità en els pressupostos generals de l'Estat de 2018.

8.  URBANISME,  MEDI  AMBIENT  I  SOSTENIBILITAT  -  518/2018/ACU  -  Ratiicació
interposició  recurs  contenciós  administratiu  contra  acord  del  Jurat  Provincial
d'Expropiació que ixa el  preu just  i  acord que desestima el  recurs de reposició
contra el mateix referent a Daltapa, SL i uns altres.

9. URBANISME, MEDI AMBIENT I SOSTENIBILITAT - 526/2018/ACU – Rectiicació acord
Ple de 28-03-2018 sobre aprovació projecte obres ampliació i millora de vorades i
creuaments en els  carrers  Sant  Eduard,  Sant  Francesc,  Palleter  i  Poeta  Llorente
incloses  en  el  Pla  Provincial  de  Cooperació  d'Obres  i  Serveis  de  competència
municipal de la Diputació, exercici 2017.

10. MOCIONS.

11. PRECS I PREGUNTES.

1. SECRETARIA.- APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L'ACTA Nº 3/2018, DE 28 DE
MARÇ.

L'Alcaldia-Presidència pregunta als membres del Ple de la Corporació, si algun d'ells
ha de formular observació a l'acta nº 3/2018 de 28 de març.
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El  Ple  de  la  Corporació  municipal,  conforme  al  preceptuat  en  l'article  91  del
Reglament  d'organització,  funcionament  i  règim  jurídic  de  les  entitats  locals,
aprovat per Reial  decret 2568/1986, de 28 de novembre, acorda per unanimitat
aprovar l'acta nº 3/2018, de 28 de març, en els termes que iguren en l'esborrany
de la mateixa.

2.- SECRETARIA.- RESOLUCIONS DICTADES PER L'ALCALDIA I REGIDORIES 
DELEGADES DES DE L'ÚLTIMA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE.

En compliment de l'establit en els articles 22.2-a) i 46.2-e) de la Llei de bases de
règim local, i 42 del Reglament d'organització, funcionament i règim jurídic de les
entitats locals, s'informa a la Corporació municipal de les Resolucions de l'Alcaldia i
Regidories delegades d'àrea hagudes des de l'última sessió ordinària del Ple, segons
consta  en els  llibres  corresponents  de la  Corporació,  el  resum de  la  qual  és el
següent:

NOMBRES DE DECRETS
TOTAL

DECRETS
EMESOS

nº 322 de data 15/03/2018 al nº 412 de data 
10/04/2018 (tots dos inclusivament)

91

El Ple en queda assabentat.

3. SECRETARIA.- SESSIONS DE JUNTA DE GOVERN LOCAL CELEBRADES DES
DE L'ÚLTIMA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE.

En compliment de l'establit en els articles 22.2-a) i 46.2-e) de la Llei de bases de
règim local, s'informa a la Corporació municipal dels acords de la Junta de Govern
Local adoptats des de l'última sessió ordinària del ple, segons consta en les actes
corresponents, el resum de les quals es detalla:

Nº D'ACTA DATA DE LA SESSIÓ

6 16 d'abril de 2018

El Ple en queda assabentat.
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4.  HISENDA  I  ADMINISTRACIÓ  GENERAL  -  01814/2018  –  APROVACIÓ  DE
RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDITS EXPEDIENT Nº 2/2018.

I. ANTECEDENTS

I.1.- Des de la Regidoria d'Hisenda i Administració General s'ha elaborat, per a la
seua tramitació, l'expedient de reconeixement extrajudicial de crèdits núm. 2/2018
relatiu a factures per despeses realitzades en exercicis anteriors a l'any en curs,
sent el resum:

Amb retenció de crèdit en 2017 14.562,19 €

Sense consignació en 2017 1.527,40 €

TOTAL 16.089,59 €

II. FONAMENTS JURÍDICS

II.1.- Articles 163 i 176 del Reial decret legislatiu 2/2004 de 5 de març, pel qual
s'aprova el text refós de la Llei reguladora d'hisendes locals .

II.2.- Article 60.2 de Reial decret 500/1990, de 20 d'abril, pel qual es desenvolupa el
capítol primer del títol sisé de la Llei d'hisendes locals.

En  virtut  de  quant  antecedeix,  l'Ajuntament  Ple  per  unanimitat  acorda  aprovar
l'expedient  núm.  2/2018  de  reconeixement  extrajudicial  de  crèdits  derivats  de
l'execució de despeses realitzades en exercicis anteriors a l'any en curs,  per un
import de 16.089,59 €, de conformitat amb el llistat annex de factures registrades
en el compte 413 del Pla general de Comptabilitat Pública.

OPINIONS  SINTETITZADES  DELS  GRUPS  O  MEMBRES  DE  LA  CORPORACIÓ  QUE
INTERVENEN  EN  LA  DELIBERACIÓ  (ARTICLE  109.1-G,  DEL  REGLAMENT
D'ORGANITZACIÓ, FUNCIONAMENT I RÈGIM JURÍDIC DE LES ENTITATS LOCALS).

En nom de l'equip de govern defensa la proposta la regidora delegada de l'Àrea
d'Hisenda i Administració General, Sra. Beatriz Jiménez, qui explica que es tracta
d'aprovar una sèrie de factures corresponents a l'any 2017 que s'han presentat amb
posterioritat  al  tancament  d'aquest  exercici,  i  que  deuen  ser  imputades  al
pressupost d'enguany. Indica que es tracta d'un procediment necessari per a poder
pagar aquestes factures.

El portaveu del grup Popular, Sr. Vicente Ibor, manifesta que el seu grup recolzarà
aquesta  proposta,  per  considerar  que  es  tracta  d'uns  treballs  realitzats  per  a
l'Ajuntament i que per tant han de pagar-se, encara que les factures hagen arribat
més tard.

5.  HISENDA  I  ADMINISTRACIÓ  GENERAL  -  01833/2018  –  EXPEDIENT  DE
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MODIFICACIÓ  DE  CRÈDITS  (INVERSIONS  FINANCERAMENT  SOSTENIBLES)
13/2018.

El Sr. Secretari dóna compte de l'esmena presentada per la regidora delegada de
l'àrea d'Hisenda i  Administració  General  i  presidenta  de la  comissió  informativa
d'aquesta  àrea,  Sra.  Beatriz  Jiménez,  consistent  en  la  reducció  de  l'import  de
l'aplicació pressupostària 15300-60940 Carril Bici en 72.359,84 euros, i l'augment
de l'import de l'aplicació pressupostària 17100-60900 Zona Verda Sant Ramon en el
mateix  import  de  72.359,84  euros.  Sotmesa  a  votació  aquesta  esmena,  queda
aprovada per unanimitat, i  seguidament se sotmet a votació la proposta amb la
rectiicació  de  l'esmena  aprovada,  que  queda  aprovada  per  unanimitat  en  els
següents termes:

Vistos els informes tècnics emesos i havent sorgit noves inversions inancerament
sostenibles a realitzar, de conformitat amb el que es disposa en l'article 177.2 del
RDL 2/2004 i 22.2 e) Llei 7/85, i considerant la necessitat de complir amb la Llei
orgànica  d'estabilitat  pressupostària  i  davant  l'existència  d'un  romanent  de
Tresoreria  positiu  de la  liquidació  del  pressupost  2017 i  la  possibilitat  de  poder
realitzar inversions inancerament sostenibles,  el  Ple de l'Ajuntament acorda per
unanimitat:

PRIMER.- Aprovar la següent proposta de l'expedient de modiicació de crèdits en
l'estat de despeses del Pressupost municipal de 2018, inançat mitjançant romanent
de  Tresoreria  per  a  despeses  generals,  a  i  de   suplementar  aquelles  altres
necessitats, en la forma següent:

RECURSOS

87000 Romanent de Tresoreria per a despeses
generals

1.541.061,63 €

ALTES

CRÈDITS

15320 61918 PPOS 2017 365.000,00 €

93300 62302 Ascensor antiga EPA 34.000,00 €

93300 63251 Reformes en ediicis municipals 100.000,00 €

33300 63263 Millores ediici Centre Cultural 
(Biblioteca) 

63.384,64 €

15300 60940 Carril bici 136.845,84 €

17100 61912 Pista de patinatge c/Jaume I  15.000,00 €

16500 61920 Actuacions il·luminació deicient vies 64.285,36 €
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públiques

93300 63216 Instal·lació bucle magnètic  24.754,52 €

13300 61910 Senyals acústics invidents 17.790,81 €

34200 63366 Climatització sala joventut 30.000,00 €

17100 61930 Parcs i jardins     20.000,00 €

17100 61931 Instal·lacions en parcs 120.922,94 €

17100 60900 Zona verda Sant Ramon   322.000,46 €

93300 63266 Instal·lació autoconsum Ajuntament 45.000,00 €

13300 62301 Pals recàrregues  42.000 € 

34200 63266 Remodelació sala multiusos 
poliesportiu

126.304,57 €

15320 62500 Mobiliari urbà 12.772,49 €

SEGON.-  Exposar  al  públic  el  citat  expedient  per  termini  de  quinze  dies  hàbils,
comptats des de l'endemà hàbil al de la data de publicació de l'anunci en el Butlletí
Oicial  de  la  Província  durant  els  quals  s'admetran  reclamacions  i  suggeriments
davant el Ple de l'Ajuntament. A més es publicarà un exemplar de l'anunci en el
tauler d'edictes municipal.

L'expedient  de referència es considerarà deinitivament aprovat  automàticament
amb caràcter general,  si  al  inal  del  període d'exposició al  públic no s'hagueren
presentat reclamacions.

TERCER.-  Remetre  a  l'Administració  de  l'Estat  (Servei  de  Coordinació  amb  les
Hisendes  Territorials)  i  a  la  Comunitat  Autònoma  Valenciana  (Conselleria
d'Administració Pública)  còpia d'aquest expedient de modiicació de crèdits,  una
vegada aprovat deinitivament.

QUART.- Facultar tan àmpliament com siga possible en dret a la Sra. Alcaldessa-
Presidenta per a dur a terme l'acordat.

OPINIONS  SINTETITZADES  DELS  GRUPS  O  MEMBRES  DE  LA  CORPORACIÓ  QUE
INTERVENEN  EN  LA  DELIBERACIÓ  (ARTICLE  109.1-G,  DEL  REGLAMENT
D'ORGANITZACIÓ, FUNCIONAMENT I RÈGIM JURÍDIC DE LES ENTITATS LOCALS).

En nom de l'equip de govern defensa la proposta la regidora delegada de l'Àrea
d'Hisenda  i  Administració  General,  Sra.  Beatriz  Jiménez,  qui  explica  que  en  la
liquidació del pressupost de 2017 es produeix un romanent positiu de Tresoreria de
sis  milions  nou-cents  mil  euros,  i  un  superàvit  de  quatre  milions  d'euros.  Amb
aquest romanent de Tresoreria es inançaran inversions sostenibles per a millorar la
qualitat de vida del veïnat de Paiporta. Explica que s'ha presentat una esmena a la
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proposta de modiicació de crèdits dictaminada, a causa que aquesta setmana s'ha
conegut la concessió a l'Ajuntament d'una subvenció de 109.000 euros per a carrils
bici,  per  la  qual  cosa  pot  reduir-se  la  previsió  destinada  a  aqueixa  inalitat,  i
augmentar la partida destinada a la zona verda de Sant Ramon en 72.359,84 €.
Detalla les diferents inversions que es contenen en l'expedient de modiicació de
crèdits,  d'acord  amb  les  propostes  dels  veïns  i  veïnes  en  les  “Trobades  amb
l'alcaldessa”. Entre unes altres fa referència a l'ampliació de les voreres dels carrers
situats en la zona de Sant Ramon, doncs són molt estretes i presenten problemes
de seguretat i  mobilitat per a les persones que transiten per elles. S'aproitaran
aqueixes obres per a canviar les xarxes de clavegueram i aigua potable. I conclou
que amb aquestes inversions es pretén millorar la vida dels ciutadans i ciutadanes
de  Paiporta,  de  manera  que  es  revertisca  en  ells  l'estalvi  que  ha  obtingut
l'Ajuntament  gràcies  al  seu  esforç.  I  demana  el  vot  favorable  a  tots  els  grups
municipals.

El portaveu del grup Popular, Sr. Vicente Ibor, expressa el suport del seu grup a la
proposta, ja que consideren que els diners del romanent positiu de Tresoreria ha de
repercutir directament en els veïns i veïnes, ja siga baixant els impostos o duent a
terme inversions que els beneicien, o bé les dues coses alhora. Però demana a
l'equip de govern que vigile l'execució de les obres, de manera que no ocórrega
com en la prolongació del carrer Antonio Machado, que està interrompuda per un
pal d'electricitat. També assenyala que han de resoldre's les queixes d'alguns veïns i
veïnes per la falta de mesures de seguretat per als xiquets i les xiquetes que juguen
en alguns parcs i jardins que es podrien solucionar mitjançant el seu tancament.
Finalment diu que es nota que estem en un any preelectoral, doncs es destina més
diners a inversions.

El portaveu del grup Socialista, Sr. Vicent Ciscar, discrepa de l'última consideració
expressada  pel  Sr.  Vicente  Ibor,  doncs  aquest  equip  de  govern  ha  realitzat
quantioses  inversions  del  mateix  tipus que les propostes  al  llarg  de tot  l'actual
mandat  corporatiu.  Exposa que un any més correspon aprovar  la destinació del
romanent positiu de Tresoreria del que es pot fer ús per a inversions sostenibles.
Enguany  la  novetat  és  que  dels  1.541.061,63  euros,  200.000  euros  han  sigut
decidits pels veïns i les veïnes, en un clar exemple de participació i responsabilitat
ciutadana. Enguany es destinarà un 26 % del total de les inversions sostenibles
(400.000 euros aproximadament) a la reforma d'ediicis municipals. I ressalta que
s'ha destinat per a aquesta inalitat, al llarg dels anys 2016, 2017 i 2018, un total
d'1.073.361,62 euros. Aquesta inversió ha sigut necessària per a resoldre l'estat
d'abandó total dels ediicis municipals que es va trobar aquest equip de govern. El
manteniment del patrimoni públic, necessari i indispensable, ha brillat per la seua
absència en l'època del Partit Popular, mentre que l'actual govern municipal no ha
dubtat  a  prioritzar  aquesta  classe  d'obres.  A  més,  destaca  que  es  destinaran
600.000 euros a millores de carrers,  42.000 euros a facilitar  l'autonomia de les
persones cegues  i  sordes,  amb semàfors  adaptats  i  bucles  magnètics,  així  com
altres 500.000 euros a noves instal·lacions, tals com a carrils bici, urbanització de la
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zona  verda  situada  al  inal  del  carrer  Sant  Ramon  o  la  instal·lació  de  pals  de
recàrrega per als vehicles elèctrics. Per a donar una visió de conjunt, indica que les
inversions  sostenibles  d'aquests  tres  últims  anys  han tingut  un  import  total  de
3.982.318,97 euros, sense comptar la part del romanent que s'ha destinat a reduir
el deute, que ha sigut de 2.830.492,42 euros. Desglossa aqueix import total de les
inversions  dels  tres  últims  anys  en  999.212,86  euros  en  millora  de  carrers,
1.073.361,62  euros  en  millora  d'ediicis,  667.784,11  euros  en  instal·lacions
esportives,  141.707,37 euros en millores d'accessibilitat  i  1.100.253,01 euros en
instal·lacions  noves.  Aquestes  inversions  requereixen  molt  treball  per  part  dels
departaments d'Intervenció, Urbanisme i Contractació, que sense haver augmentat
el seu personal fan un esforç molt important per a poder-les realitzar, per la qual
cosa dóna les gràcies als treballadors i  treballadores de l'Ajuntament per aqueix
treball. I també diu al Sr. Vicente Ibor i als regidors i regidores del Partit Popular que
aquest equip de govern està fent el que va dir que faria: gestionar d'una manera
eicaç i  eicient  els  recursos públics  i  treballar  prioritàriament per  les  persones,
prioritzant sempre a aquelles que més ho necessiten. Per tot això el grup Socialista
votarà a favor de la modiicació de crèdit necessària per a dur a terme aquestes
inversions.

Per part del grup Pod-EU intervé la Sra. Mª Teresa Verdú, qui expressa que el seu
grup votarà a favor de la proposta, ja que suposa una millora per a la qualitat de
vida de tots els ciutadans i ciutadanes, amb la qual es compleix un compromís de
l'equip de govern, i que s'ha dut a terme comptant amb la participació ciutadana.

La Sra. Beatriz Jiménez puntualitza al portaveu del grup Popular que enguany s'han
augmentat les inversions no perquè es tracta d'un any preelectoral, sinó perquè ja
no ha de realitzar-se cap pagament per préstecs, doncs l'Ajuntament ja no té deute.

La  Sra.  Alcaldessa  aig  que,  a  més,  la  utilització  de  procediments  oberts  de
contractació, amb una major concurrència d'empreses, inlueix en l'obtenció d'un
major rendiment dels diners que es destina a inversions, doncs s'aconsegueixen
millors preus.

Finalment,  Sr.  Alejandro  Gutiérrez  sol·licita  aclariment  respecte  a  un  error  en  la
lectura de la proposta que ha realitzat el Sr. Secretari.

6.  HISENDA  I  ADMINISTRACIÓ  GENERAL  -  01796/2018  –  APROVACIÓ
INVENTARI GENERAL DE BÉNS I DRETS DE L'AJUNTAMENT.

L'Inventari  de  Béns  i  Drets  de  l'Ajuntament  de  Paiporta,  format  mitjançant  la
recopilació i valoració de tots els béns i drets que ho conformen, referit a 31 de
desembre  de  2017,  ha  sigut  elaborat  sota  la  coordinació  del  departament  de
Patrimoni  per  l'assistència  tècnica  contractada  amb  l'empresa  GS  Local,  SL,
seleccionada per la Diputació Provincial de València.
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El departament de Patrimoni i la Secretaria general han emès informe favorable a
l'aprovació de l'inventari redactat, d'acord amb la legislació aplicable i indicant el
procediment a seguir, el tenor literal del qual és el següent:

“ANTECEDENTS

PRIMER. L'Inventari de Béns i Drets de l'Ajuntament de Paiporta que constitueix
la recopilació i valoració de tots els béns i drets que ho conformen, referit a 31
de desembre de 2017, segons les condicions establides conforme a l'assistència
tècnica  mitjançant  la  fórmula  de col·laboració  tramitada amb la Diputació de
València per a l'actualització i confecció de l'Inventari de Béns i Drets d'aquest
Ajuntament a través del contracte formalitzat amb l'empresa GS Local, SL,  el
qual ha sigut elaborat d'acord amb l'art. 86 de Reial decret legislatiu 781/1986,
de 18 d'abril, pel qual s'aprova el text refós de les Disposicions Legals vigents en
matèria  de  Règim  Local  i  de  conformitat  amb  els  arts.  17  i  següents  del
Reglament de Béns de les Entitats Locals, aprovat per Reial decret 1372/1986,
de 13 de juny.

CONSIDERACIONS JURÍDIQUES

PRIMERA. Normativa Aplicable

L'elaboració de l'inventari ha sigut confeccionada amb subjecció als preceptes
legals i normatius vigents d'aplicació:

- Llei 33/2003, de 3 de novembre, patrimoni de les administracions públiques
(LPAP): Articles 6.f), 32 (aptes 3 i 4), 36.1 i 39.

- Reial decret legislatiu 781/1986, de 18 d'abril, pel qual s'aprova el text refós de
les Disposicions Legals vigents en matèria de Règim Local (TRRL): Article 86.

- Reial decret 1372/1986, de 13 de juny, pel qual s'aprova el Reglament de Béns
de les Entitats Locals (RBEL): Articles 17 a 36.

- Instruccions de comptabilitat local vigents des de l'1 de gener de 2015:

Ordre HAP/1781/2013, de 20 de setembre, per la qual s'aprova la Instrucció del
Model Normal de Comptabilitat Local (BOE núm. 237 de 3 d'octubre de 2013).

Ordre  HAP/419/2014,  de  14  de  març,  per  la  qual  es  modiica  l'Ordre
EHA/3565/2008,  de  3  de  desembre,  per  la  qual  s'aprova  l'estructura  dels
pressupostos de les entitats locals i es classiiquen els programes de despeses.

SEGONA. De conformitat amb l'art. 86 del Reial decret legislatiu 781/1986, TRRL,
i en el mateix sentit que l'art. 17 del Reglament de Béns de les Entitats Locals,
les entitats locals estan obligades a formar inventari valorat de tots els béns i
drets que els pertanyen, del que es remetrà còpia a les Administracions de l'Estat
i  de  la  Comunitat  Autònoma  i  que  es  rectiicarà  anualment,  comprovant-se
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sempre que es renove la Corporació.

TERCERA. I d'acord amb l'art. 33 del Reglament de Béns de les Entitats Locals, la
rectiicació de l'inventari es veriicarà anualment, relectint-se les vicissituds de
tota índole esdevingudes als béns i  drets durant aquest període.  És a dir,  es
deuran  relectir  les  adquisicions,  vendes,  permutes,  servituds,  alteracions  de
qualiicació jurídica dels béns, i qualssevol unes altres amb repercussió en els
béns i drets objecte de l'Inventari, ocorregudes durant l'exercici anual.

QUARTA. En l'inventari es ressenyaran, per separat, segons la seua naturalesa,
els béns i drets que pertanyen a la corporació local, agrupant-los a tenor dels
següents epígrafs:

1r Immobles.

2n Drets reals.

3r Mobles de caràcter històric, artístic o de considerable valor econòmic.

4t Valors mobiliaris, crèdits i drets, de caràcter personal de la Corporació.

5é Vehicles.

6é Semovents.

7é Mobles no compresos en els anteriors enunciats.

8é Béns i drets revertibles.

Pel que, l'inventari, referit a 31/12/2017 queda completat en el resum del mateix
per epígrafs que queda conigurat de la següent manera:

INVENTARI GENERAL DE BÉNS I DRETS 31/12/2017

Epígraf 1: IMMOBLES 66.534.590,75

Patrimonials 515.000,00
Urbana 513.881,06

Rústica 1.118,94
Domini Públic 66.019.590,75

Urbana 64.113.832,79
Rústica 1.905.757,96

Epígraf 2: DRETS REALS 0,00
Epígraf 3: MOBLES DE CARÀCTER HISTÒRIC 8.567,50

Epígraf 4: VALORS MOBILIARS, CRÈDITS I 
DRETS DE CARÀCTER PERSONAL

0,00

Epígraf 5: VEHICLES 147.967,74
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Epígraf 6: SEMOVENTS 0,00
Epígraf 7: MOBLES NO INCLOSOS EN ALTRES 
EPÍGRAFS

4.667.389,31

PATRIMONI MUNICIPAL DEL SÒL (PMS) 0,00
TOTAL 71358515,3

CINQUENA.  En  relació  a  la  necessària  coordinació  entre  la  comptabilitat  i
l'inventari general que determina la Instrucció del Model Normal de Comptabilitat
Local,  aprovada  per  l'Ordre  HAP/1781/2013,  de  20  de  setembre,  existeix
obligatorietat que l'Entitat compte amb l'oportú Inventari de Béns que detalle de
forma  individual  els  diversos  elements  de  l'immobilitzat  registrats  en  la
comptabilitat.

A  aquest  efecte,  en  la  present  elaboració  de  l'inventari,  es  detalla  la
comptabilitat dels béns i  drets que conformen l'immobilitzat,  ajustant-se a les
normes de valoració  arreplegades  en el  Pla  general  de  Comptabilitat  Pública
adaptat  a  l'Administració  Local  annex  a  aquesta  Instrucció,  així  com  la
quantiicació de les correccions valoratives (amortitzacions) que afecten als béns
i drets integrants de l'immobilitzat, i la seua corresponent comptabilització.

SISENA. El procediment de formació i rectiicació de l'inventari s'inicia i impulsa
pel president de la Corporació local, qui girarà les instruccions necessàries per a
l'elaboració i aprovació, rectiicació i comprovació de l'inventari.

Així mateix, l'òrgan competent per a acordar l'aprovació (ja format, rectiicació i
comprovació de l'inventari) és el Ple de la Corporació local (arts. 22.2 q) de la Llei
7/1985, 2 d'abril, reguladora de les bases de règim local i 34 del Reglament de
Béns de les Entitats  Locals).  El  quòrum exigit  és el  de la majoria  simple.  No
obstant açò, el Ple pot delegar l'exercici d'aquestes atribucions en l'alcalde o en
la Junta de Govern Local (art. 22.4 Llei 7/1985, 2 d'abril, reguladora de les bases
de règim local).

SETENA. S'exigeix que l'inventari siga autoritzat pel secretari de la Corporació,
amb  el  vistiplau  del  president  de  la  Corporació,  conforme  a  l'art.  32  del 
Reglament de Béns de les Entitats Locals, es remetrà una còpia a l'Administració
de l'Estat i a l'Administració de la Comunitat Autònoma.

Pel  que  fa  a  les  funcions  públiques  reservades  als  llocs  de  Secretaria  (llocs
reservats a funcionaris amb habilitació de caràcter nacional) d'acord amb el Reial
decret  128/2018,  de  16  de  març,  pel  qual  es  regula  el  Règim  Jurídic  dels
funcionaris  de l'Administració Local  amb habilitació de caràcter  nacional,  que
deroga l'anterior Reial decret 1174/1987 de 18 de setembre, li correspon portar i
custodiar l'inventari de béns de l'entitat local.

CONCLUSIONS
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La  formació  de  l'inventari  ha  sigut  elaborada  d'acord  amb  les  premisses
establides  en  el  Reglament  de  Béns  de  les  Entitats  Locals,  i  altra  legislació
aplicable anteriorment referida.

En  conseqüència,  vistos  els  antecedents,  consideracions  jurídiques,  s'informa
favorablement l'aprovació pel Ple, de l'Inventari de Béns i Drets d'aquesta Entitat
Local, referit a 31 de desembre de 2017. No obstant açò la Corporació amb el
seu superior criteri decidirà el que estime convenient."

En virtut de quant antecedeix, el Ple de l'Ajuntament, per unanimitat, acorda:

PRIMER.- Aprovar  l'Inventari  municipal  de  béns  i  drets  pertanyents  a  aquest
municipi, referit a data 31 de desembre de 2017, en els termes que s'indiquen en
l'informe anteriorment reproduït.

SEGON.-  Remetre  còpia  íntegra  del  mateix  a  l'Administració  de  l'Estat  i  de  la
Comunitat Autònoma.

OPINIONS  SINTETITZADES  DELS  GRUPS  O  MEMBRES  DE  LA  CORPORACIÓ  QUE
INTERVENEN  EN  LA  DELIBERACIÓ  (ARTICLE  109.1-G,  DEL  REGLAMENT
D'ORGANITZACIÓ, FUNCIONAMENT I RÈGIM JURÍDIC DE LES ENTITATS LOCALS).

Defensa la proposta en representació de l'equip de govern la regidora delegada de
l'àrea  d'Hisenda  i  Administració  General,  Sra.  Beatriz  Jiménez,  qui  explica  que
l'Ajuntament  portava  35  anys  sense  tindre  inventari  dels  seus  béns,  amb  la
consegüent falta de control respecte a aquests. L'inventari realitzat es rectiicarà
tots  els  anys.  Finalment,  informa  que  l'empresa  col·laboradora  que  ha  realitzat
l'inventari ha cobrat aproximadament 5.000 euros.

7. HISENDA I ADMINISTRACIÓ GENERAL - 13/2018/PGRU – PROPOSTA DE
RESOLUCIÓ DELS GRUPS POLÍTICS MUNICIPALS SOCIALISTA, COMPROMÍS I
POD-EU SOBRE APORTACIÓ A L'AUTORITAT DEL TRANSPORT METROPOLITÀ
EN ELS PRESSUPOSTOS GENERALS DE L'ESTAT DE 2018.

El Ple de l'Ajuntament per unanimitat aprova la moció inicialment presentada pels
grups polítics municipals Socialista, Compromís i Pod-EU, que és assumida en el Ple
també pels grups Popular  i  Ciudadanos,  donant-li  d'aquesta manera caràcter de
proposta institucional, i el tenor literal de la qual és el següent:

“La coordinació del transport és fonamental perquè la mobilitat en els municipis de
l'àrea metropolitana de València siga eicaç, útil i sostenible; a més de necessària
per  al  creixement  econòmic  i  el  benestar  social  de  la  ciutadania.  Per  açò,  era
necessari  crear un organisme de coordinació institucional per a l'exercici  de les
competències  que  en  matèria  de  mobilitat  tenen atribuïdes  la  Generalitat  i  els
Ajuntaments de l'àrea de Transport Metropolità de València.
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L'objectiu  és  superar  la  fragmentació  competencial  que  existeix  en  matèria  de
transport, que impedeix una gestió eicient en aquesta àrea, el que fa necessari
acudir a mecanismes de coordinació que permeten planiicar i gestionar el sistema
de forma integrada.

El 25 de juliol del 2016 es va celebrar una Comissió Institucional en la qual es va
determinar la creació d'un organisme autònom de la Generalitat al que es podrien
adherir  municipis  de  l'àrea  de  Transport  Metropolità  de  València,  el  que
possibilitaria una gestió comuna de les competències en matèria de transport de
viatgers.

La Llei 13/2016, de 29 de desembre, de mesures iscals, de gestió administrativa i
inancera  i  d'organització  de  la  Generalitat,  va  crear  l'Autoritat  de  Transport
Metropolità de València, atribuint-li les competències en matèria de transport públic
de viatgers de la Generalitat dins de l'àrea de Transport Metropolità de València,
que està deinida segons la Llei 1/1991, de 14 de febrer, d'Ordenació del Transport
Metropolità de València; així com les competències en matèria de transport urbà
dels municipis inclosos en aqueix àmbit que deleguen en l'esmentat organisme.

Tenint present la legislació bàsica de l'Estat, seguint el principi de cooperació entre
les diferents administracions públiques i en aplicació de la Llei 7/1985, de 2 d'abril,
reguladora de les bases de règim local, per a aconseguir l'objectiu de mantenir un
sistema integrat de transports per a la ciutadania de l'àrea de Transport Metropolità
de València, fa falta l'aportació del Govern d'Espanya.

Per tot açò, els grups municipals Socialista, Compromís i PodEU presenten per a la
seua consideració i aprovació pel Ple el següent

ACORD

El Ple de l'Ajuntament de PAIPORTA insta el Govern d'Espanya a que s'incloga una
dotació econòmica de 38 milions d'euros per a l'Autoritat de Transport Metropolità
de València en els Pressupostos generals de l'Estat del 2018.”

OPINIONS  SINTETITZADES  DELS  GRUPS  O  MEMBRES  DE  LA  CORPORACIÓ  QUE
INTERVENEN  EN  LA  DELIBERACIÓ  (ARTICLE  109.1-G,  DEL  REGLAMENT
D'ORGANITZACIÓ, FUNCIONAMENT I RÈGIM JURÍDIC DE LES ENTITATS LOCALS).

El  portaveu  del  grup  Compromís,  Sr.  Josep  Val,  comença  expressant  la  seua
satisfacció pel suport de tots els grups municipals a la moció. Exposa que l'Autoritat
de Transport Metropolità de València es quedarà enguany de nou sense trenta-huit
milions  d'euros  per  a  facilitar  la  mobilitat,  segons  la  proposta  de  pressupostos
generals de l'Estat per a enguany. No es té en compte que es tracta de la tercera
zona urbana mes poblada d'Espanya. L'Ajuntament ja va aprovar la seua adhesió a
l'Autoritat de Transport Metropolità de València la creació del qual era una exigència
per  a  poder  optar  a  la  subvenció  estatal.  No  obstant  això,  en  el  projecte  de
pressupostos de l'Estat per a 2018 no igura cap partida per al transport metropolità
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de  València,  malgrat  que  es  destinen  283  milions  d'euros  per  al  transport
metropolità de les àrees de Madrid, Barcelona i Canàries. L'àrea metropolitana de
València té quasi dos milions d'habitants distribuïts en seixanta municipis, i en ella
es realitzen quatre milions de viatges de mitja hora al dia. I assenyala que des de fa
huit anys s'han deixat de rebre trenta-huit milions d'euros anuals per a millorar el
transport metropolità. Per això, es demana en la moció presentada que s'incloga la
partida corresponent en els pressupostos generals de l'Estat de 2018.

El portaveu del grup Socialista, Sr. Vicente Ciscar, exposa també la seua satisfacció
per l'adhesió dels grups Popular i Ciudadanos a la moció. Recorda que l'Ajuntament
ja va aprovar  per  unanimitat  el  suport  a l'Autoritat  de Transport  Metropolità  de
València,  la  creació  del  qual  era  una condició  imprescindible  per  a  poder  rebre
subvencions de l'Estat. Però han comprovat que en l'esborrany de pressupost de
l'Estat de 2018 continuen faltant els trenta-huit milions d'euros per al transport de
l'àrea  metropolitana  de  València.  Amb  això  se  suma un  dèicit  de  quatre-cents
milions d'euros en comparació amb altres àrees metropolitanes. En conseqüència,
el seu grup votarà a favor de la moció.

En representació del grup Pod-EU intervé la Sra. Mª Teresa Verdú qui indica que
votaran  a  favor  de  la  moció  ja  que  beneicia  no  solament  a  la  ciutadania  de
Paiporta, sinó a tota l'àrea metropolitana, i reivindica un dret que l'Ajuntament ha
d'exigir.

El portaveu del grup Popular, Sr. Vicente Ibor, manifesta que el seu grup recolza
qualsevol iniciativa que beneicie als ciutadans de Paiporta. I hi ha coses que no es
poden permetre, sent la seua obligació com a representants dels veïns i  de les
veïnes alçar la veu quan es vulneren els seus drets. En aquest cas hi ha un tracte
discriminatori  en  els  pressupostos  generals  de  l'Estat,  al  no  incloure  trenta-huit
milions d'euros que ens corresponen per a reforçar el nostre transport metropolità.
Hi  ha moltes actuacions pendents,  posant  l'exemple de la pèssima connexió de
Paiporta amb la resta dels pobles d'al  voltant,  amb els quals no hi ha transport
públic  directe,  sent  precís  anar  ins  a  València.  Considera  imprescindible  un
transport públic de qualitat i amb la freqüència necessària, perquè la ciutadania
puga triar entre el transport públic i l'ús de vehicles privats. Ha d'escoltar-se la veu
de tota la Corporació de forma unànime. I aig que almenys un alcalde del Partit
Popular va acudir a Madrid juntament amb altres alcaldes de l'àrea metropolitana
de València per a reivindicar al  Ministre d'Hisenda la subvenció per al  transport
metropolità.  I  conclou  reiterant  el  complet  suport  del  seu  grup  a  la  moció
presentada.

La Sra. Alcaldessa dóna les gràcies a tots els membres de la Corporació per haver-
se sumat a aquesta proposta. Explica que la setmana passada va acudir a Madrid
amb més de cinquanta alcaldes i alcaldesses de municipis de l'àrea metropolitana
de València per a demanar al ministre Montoro aquesta subvenció. El ministre no els
va rebre, però hi ha una nova reunió prevista i espera que done resultat perquè
arriben aqueixos diners.  I  l'acord de l'Ajuntament sumarà perquè s'aconseguisca
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aquesta reivindicació.

8.  URBANISME,  MEDI  AMBIENT  I  SOSTENIBILITAT  -  518/2018/ACU  -
RATIFICACIÓ INTERPOSICIÓ RECURS CONTENCIÓS ADMINISTRATIU CONTRA
ACORD DEL JURAT PROVINCIAL D'EXPROPIACIÓ QUE FIXA EL PREU JUST I
ACORD QUE  DESESTIMA  EL  RECURS  DE  REPOSICIÓ  CONTRA  EL  MATEIX
REFERENT A DALTAPA, SL I UNS ALTRES.

I.- ANTECEDENTS

I.1.-  Acord  del  Jurat  Provincial  d'Expropiació  de  28  d'abril  de  2015,  notiicat  a
aquest  Ajuntament  en  data  14  d'octubre  de  2015,  que  desestima  el  recurs  de
reposició interposat contra l'acord de 25 de novembre de 2014 que ixa el preu just
de la parcel·la  6 del polígon 7 referent a la mercantil DALTAPA, SL i uns altres.

I.2.-  Decret d'Alcaldia 941/2015 de 23 de setembre,  que resol  designar al  bufet
Noguera Advocats & Assessors SL, per a la defensa dels interessos municipals en
relació  a  l'acord  del  Jurat  Provincial  d'Expropiació  que  ixa  el  preu  just  de  la
parcel·la  6 del polígon 7 referent a la mercantil DALTAPA, SL i uns altres.

II.- FONAMENTS JURÍDICS

L'article 22.1-j) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, reguladora de les bases de règim
local, en la seua redacció vigent, estableix com a atribucions del Ple  la defensa de
l'Ajuntament en les matèries de la seua competència. No obstant açò, l'art. 21.1.K)
del  precitat  text  legal  determina  que  correspon  a  l'Alcaldia  la  defensa  de
l'Ajuntament en matèries de la competència del Ple, en cas d'urgència.

En virtut de l'exposat, el Ple de l'Ajuntament, per majoria, amb 13 vots a favor dels
membres dels grups Compromís, Socialista i Pod-EU, així com el vot favorable del
regidor  del  grup  Ciudadanos,  Sr.  José  Antonio  Salvador,  i  7  abstencions  dels
membres del grup Popular i de la regidora del grup Ciudadanos, Sra. Mª Consolación
Tarazona, acorda:

PRIMER.- Ratiicar la interposició del recurs contenciós administratiu contra acord
del Jurat Provincial d'Expropiació de 28 d'abril de 2015 pel qual desestima el recurs
de reposició interposat per l'Ajuntament contra l'acord de 25 de novembre de 2014
que ixa el preu just de la parcel·la 6 del polígon 7 de la mercantil DALTAPA, SL i uns
altres.

SEGON.- Notiicar a quantes persones interessades hi haja en l'expedient i seguir en
el mateix el procediment i els tràmits establits en la normativa vigent.

OPINIONS  SINTETITZADES  DELS  GRUPS  O  MEMBRES  DE  LA  CORPORACIÓ  QUE
INTERVENEN  EN  LA  DELIBERACIÓ  (ARTICLE  109.1-G,  DEL  REGLAMENT
D'ORGANITZACIÓ, FUNCIONAMENT I RÈGIM JURÍDIC DE LES ENTITATS LOCALS).
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Per  part  de  l'equip  de  govern  defensa  la  proposta  el  regidor  delegat  de  l'àrea
d'Urbanisme, Medi Ambient i Sostenibilitat, Sr. Josep Val, qui diu que ja s'ha explicat
en la comissió informativa. Es tracta de ratiicar la interposició del recurs contenciós
administratiu contra el preu just de l'expropiació d'una parcel·la d'uns vint-i-dos mil
metres quadrats situada entre la piscina coberta i el camp de futbol “El Palleter”. La
sol·licitud d'expropiació per ministeri de la llei es va presentar l'any 2009, i va ser
desestimada per l'Ajuntament l'any 2010. Es va reiniciar l'expedient en compliment
de sentència, i la propietat va sol·licitar que es valoraren els terrenys en huit milions
d'euros. L'Ajuntament va rebutjar aqueixa valoració i va considerar que el preu de la
parcel·la  era  d'uns  tres-cents  cinquanta  mil  euros,  d'acord  amb  l'informe  de
l'arquitecte  municipal.  El  Jurat  Provincial  d'Expropiació  va  aprovar  un  preu  just,
inclòs el  5  % de premi d'afecció,  d'un milió quatre-cents cinquanta mil  euros.  I
contra aquesta resolució l'Ajuntament va interposar recurs contenciós administratiu
l'any  2015.  La  interposició  d'aquest  recurs  compta  amb  dos  informes  jurídics
favorables. El judici està ja conclòs i  es dictarà sentència en dates pròximes. La
proposta  de  ratiicació  pel  Ple  de  la  interposició  del  recurs  es  deu  al  fet  que
l'advocat que defensa a l'Ajuntament l'ha considerada necessària.

El  portaveu  del  grup  Popular,  Sr.  Vicente  Ibor,  expressa  que  la  inalitat  de  la
proposta  presentada  és   continuar  l'oposició  al  preu  ixat  pel  Jurat  Provincial
d'Expropiació que ja va iniciar el Partit Popular quan governava l'Ajuntament. Però
considera  que  ha  de  tindre's  en  compte  que  el  Jurat  Provincial  va  notiicar  a
l'Ajuntament  la  seua valoració de  la  parcel·la  el  dia  14  d'octubre  de  2015,  i  la
Corporació tenia un termini de dos mesos per a interposar el recurs judicial, per la
qual cosa hi havia temps perquè ho aprovara el Ple, sense que calguera que ho
aprovara per decret l'alcaldessa apreciant urgència en aqueixa resolució, designant
advocat. I resulta xocant que tres anys després d'interposar el recurs se sotmeta a
ratiicació del Ple. Per aquestes circumstàncies el seu grup s'abstindrà en la votació
d'aquesta proposta.

La  Sra.  Alcaldessa  manifesta  que  es  tracta  d'una  qüestió  molt  tècnica,  que  ha
proposat l'advocat de l'Ajuntament. I considera que ha d'aprovar-se la ratiicació del
recurs, per ser una cosa que pot esmenar-se.

9.  URBANISME,  MEDI  AMBIENT  I  SOSTENIBILITAT  -  526/2018/ACU  –
RECTIFICACIÓ  ACORD  PLE  DE  28-03-2018  SOBRE  APROVACIÓ  PROJECTE
OBRES  AMPLIACIÓ  I  MILLORA  DE  VORERES  I  ENCREUAMENTS  EN  ELS
CARRERS SANT EDUARD, SANT FRANCESC, PALLETER I POETA LLORENTE
INCLOSES EN EL PLA PROVINCIAL DE COOPERACIÓ D'OBRES I SERVEIS DE
COMPETÈNCIA MUNICIPAL DE LA DIPUTACIÓ, EXERCICI 2017.

I.- ANTECEDENTS

I.1.- Acord plenari de data 28 de març de 2018 en el qual s'aprova el projecte tècnic
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redactat per l'arquitecta, Sra. Cristina Chapa Luna de les obres d'ampliació i millora
de voreres i  encreuaments en els carrers  Sant Eduard,  Sant Francesc,  Palleter i
Poeta Llorente per  a la  mobilitat  sostenible  per als  vianants  en el  municipi  de
Paiporta per import de 551.497,16.-€.

II.- FONAMENTS DE DRET

II. 1.- Article 109.2 de la Llei 39/2015, d'1 d'octubre, del procediment administratiu
comú  de  les  administracions  públiques,  al  tenor  del  qual  les  administracions
públiques podran, així mateix, rectiicar en qualsevol moment, d'oici o a instàncies
de les persones interessades, els errors materials, de fet o aritmètics existents en
els seus actes.

En virtut de quant antecedeix, el Ple de l'Ajuntament, per unanimitat, acorda:

PRIMER.-  Corregir  l'error  material  de la  part  expositiva,  apartat  I.1.-  i  on igura:
"...per import de 551.497,16.-€", ha de constar:  "...per import de 542.862,99.-€"
igual  que  en  l'apartat  primer  de  la  Resolució,  on  igura:  "...per  import  de
551.497,16.-€” ha de constar: "...per import de 542.862,99.- €", ja que per error
s'havia sumat en la quantitat els honoraris tècnics, que queden fora del projecte.

SEGON.-  Notiicar  el  present  acord a quantes  persones interessades  hi  haja en
l'expedient.

OPINIONS  SINTETITZADES  DELS  GRUPS  O  MEMBRES  DE  LA  CORPORACIÓ  QUE
INTERVENEN  EN  LA  DELIBERACIÓ  (ARTICLE  109.1-G,  DEL  REGLAMENT
D'ORGANITZACIÓ, FUNCIONAMENT I RÈGIM JURÍDIC DE LES ENTITATS LOCALS).

En representació de l'equip de govern defensa la proposta de rectiicació de l'error
produït en l'acord anteriorment adoptat el regidor delegat de l'àrea d'Urbanisme,
Medi  Ambient  i  Sostenibilitat,  Sr.  Josep  Val,  qui  demana  disculpes  per  aquesta
deiciència i  aclareix  que es va produir  en incloure en l'import  de les obres els
honoraris facultatius, sotmetent-se al Ple la rectiicació d'aquest error.

10. MOCIONS

No es presenten.

11. PRECS I PREGUNTES.

11.1.-  Sr.  Alejandro Gutierrez pregunta al  regidor delegat de l'àrea d'Educació el
motiu pel  qual  no està inclòs el  municipi  de Paiporta en la relació d'actuacions
subjectes  al  “Pla  Ediicant”  de  la  Generalitat  Valenciana  que  ha  publicat  la
Conselleria d'Educació.

El Sr. Antoni Torreño li contesta que hi ha tres expedients oberts en la Conselleria
per  a  ser  inclosos  en  aquest  Pla  (la  rehabilitació  de  la  instal·lació  elèctrica,  la
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il·luminació  i  accessibilitat  del  Col·legi  Jaume  I,  la  rehabilitació  de  l'Institut
d'Educació  Secundària  La  Sénia  i  un  nou  centre  d'educació  infantil  i  primària).
Aquestes actuacions es troben en fase 2: està pràcticament acabat l'informe tècnic
de  necessitats  del  col·legi  Jaume  I;  s'està  elaborant  l'informe  tècnic  en  la
rehabilitació de l'Institut La Sénia, valorant si és més convenient una rehabilitació
total  de  l'ediici  o  bé  la  construcció  d'un  centre  nou;  i  s'iniciarà  l'estudi  de
necessitats  del  nou  centre  d'educació  infantil  i  primària  per  a  atendre  a  les
necessitats immediates de la població escolar. Una vegada es complisquen aquests
tràmits es continuaran les etapes successives per a la realització d'aquestes obres
dins del “Pla Ediicant”, que se someteran a l'aprovació del Ple.

11.2.- La Sra. Mª Consolación Tarazona pregunta el motiu pel qual s'han retirat les
banderes oicials de l'ediici del Museu de la Rajolería.

La  Sra.  Alcaldessa li  contesta  que normalment quan es retiren  les banderes  és
perquè es troben en mal estat de conservació i s'han de reposar.

La Sra. Mª Teresa Verdú indica que des de l'Ajuntament no s'ha donat cap ordre
perquè es retiren.

I  no  havent-hi  altres  assumptes  que  tractar,  l'Alcaldia-Presidència  dóna  per
inalitzada la sessió, alçant-se la mateixa a les 21.25 h. del dia 26 d'abril de 2018,
del que com a secretari done fe.

DILIGÈNCIA.- Per a fer constar que, conforme al que es disposa en l'article 91 del
Reglament d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, la
present acta ha sigut aprovada, en els termes que iguren en l'acord d'aprovació, en
la sessió celebrada el dia 31 de maig de 2018.
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ACTA Nº 4 - PLENO ORDINARIO DÍA 26/04/2018.

En Paiporta, siendo las 20:30 horas del día 26/04/2018, previa la correspondiente
convocatoria y bajo la presidencia de la Sra. Alcaldesa, Dª. Isabel Martín Gómez,
asistida del Secretario de la Corporación D. Francisco Javier Llobell Tuset, se reúnen
en el  Salón de Plenos de la  Casa Consistorial,  con el  objeto de celebrar  sesión
ordinaria,  en  primera  convocatoria,  los  miembros  de  la  Corporación  que  a
continuación se expresan:

ALCALDESA – PRESIDENTA: Isabel Martin Gómez

CONCEJALES/AS:
D. Josep Val Cuevas (Compromís per Paiporta)
Dª. Beatriz Jiménez Jiménez (Compromís per Paiporta)
Dª. Zaira Martínez Chisbert (Compromís per Paiporta)
D. Antoni Torreño Mateu (Compromís per Paiporta)
D. Guillem A. Montoro López (Compromís per Paiporta)
D. Vicent Ciscar Chisbert (Grup Socialista)
Dª. María Isabel Albalat Asensi (Grup Socialista)
D- Ricardo Benlloch Campos (Grup Socialista)
D. Alejandro Jorge Sánchez Tarazona (Grup Socialista)
D. Alberto Torralba Campos (POD-EU)
Dª. María Teresa Verdú Canto (POD-EU)
D. Vicente Ibor Asensi (Grupo Popular)
Dª. María Isabel Chisbert Alabau (Grupo Popular)
D. Luis Tomas Rodenas Antonio (Grupo Popular)
Dª. María Consuelo Lisarde Marín (Grupo Popular)
D. Alejandro Gutiérrez Martínez (Grupo Popular)
Dª. Desamparados Ciscar Navarro (Grupo Popular)
Dª. María Consolación Tarazona Bañuls (Ciudadanos)
D. José Antonio Salvador Paredes (Ciudadanos)

SECRETARIO: D. Francisco Javier Llobell Tuset

INTERVENTOR: D. Bruno Mont Rosell

No asiste,  pero  excusa su  no asistencia  la  concejala  Dª.  María  Esther  Gil  Soler
(Grupo Popular).
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Declarado público el acto y abierta la sesión por la Sra. Alcaldesa, se procede a
tratar  los  asuntos  y  adoptar  los  acuerdos  sobre  los  expedientes incluidos  en el
siguiente

ORDEN DEL DÍA

1. SECRETARIA.- Aprobación, si procede, del acta nº 3/2018, de 28 de marzo.

2.  SECRETARIA.-  Resoluciones  dictadas  por  la  Alcaldía  y  Concejalías  Delegadas
desde la última sesión ordinaria del Pleno.

3. SECRETARIA.- Sesiones de Junta de Gobierno Local celebradas desde la última
sesión ordinaria del Pleno.

4.  HACIENDA  Y  ADMINISTRACIÓN  GENERAL  -  01814/2018  –  Aprobación  de
reconocimiento extrajudicial de créditos expediente nº 2/2018.

5.  HACIENDA  Y  ADMINISTRACIÓN  GENERAL  -  01833/2018  –  Expediente  de
modiicación de créditos (Inversiones Financieramente Sostenibles) 13/2018.

6. HACIENDA Y ADMINISTRACIÓN GENERAL - 01796/2018 – Aprobación inventario
general de bienes y derechos del Ayuntamiento.

7.  HACIENDA  Y  ADMINISTRACIÓN  GENERAL  -  13/2018/PGRU  –  Propuesta  de
resolución de los grupos políticos municipales Socialista, Compromís y Pod-EU sobre
aportación  a  la  Autoridad  del  Transporte  Metropolitano  en  los  presupuestos
generales del Estado de 2018.

8. URBANISMO, MEDIO AMBIENTE Y SOSTENIBILIDAD - 518/2018/ACU - Ratiicación
interposición  recurso  contencioso  administrativo  contra  acuerdo  del  Jurado
Provincial de Expropiación que ija el justiprecio y acuerdo que desestima el recurso
de reposición contra el mismo referente a Daltapa, S.L. y otros.

9. URBANISMO, MEDIO AMBIENTE Y SOSTENIBILIDAD - 526/2018/ACU – Rectiicación
acuerdo Pleno de 28-03-2018 sobre aprobación proyecto obras ampliación y mejora
de bordillos y cruces en las calles San Eduardo,  San Francisco,  Palleter y Poeta
Llorente incluidas en el  Plan Provincial  de Cooperación de Obras y  Servicios de
competencia municipal de la Diputación, ejercicio 2017.

10. MOCIONES

11. RUEGOS Y PREGUNTAS

1. SECRETARIA.- APROBACIÓN, SI PROCEDE, DEL ACTA Nº 3/2018, DE 28 DE
MARZO. 
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La Alcaldía-Presidencia pregunta a los  miembros del  Pleno de la Corporación,  si
alguno de ellos ha de formular observación al acta nº 3/2018 de 28 de marzo. 

El Pleno de la Corporación Municipal, conforme a lo preceptuado en el artículo 91
del  Reglamento  de  Organización,  Funcionamiento  y  Régimen  Jurídico  de  las
Entidades Locales,  aprobado por  Real  Decreto  2568/1986,  de 28 de  noviembre,
acuerda por unanimidad aprobar el acta nº 3/2018, de 28 de marzo, en los términos
que iguran en el borrador de la misma.

2.- SECRETARIA.- RESOLUCIONES DICTADAS POR LA ALCALDÍA Y 
CONCEJALÍAS DELEGADAS DESDE LA ÚLTIMA SESIÓN ORDINARIA DEL 
PLENO. 

En cumplimiento de lo establecido en los artículos 22.2-a) y 46.2-e) de la Ley de
Bases de Régimen Local, y 42 del Reglamento de Organización, Funcionamiento y
Régimen Jurídico de las Entidades Locales, se informa a la Corporación Municipal de
las Resoluciones de la Alcaldía y Concejalías Delegadas de Área habidas desde la
última sesión ordinaria del pleno, según consta en los libros correspondientes de la
Corporación, cuyo resumen es el siguiente:

NÚMEROS DE DECRETOS
TOTAL

DECRETOS
EMITIDOS

nº 322 de fecha 15/03/2018 al nº 412 de fecha 
10/04/2018 (ambos inclusive)

91

El Pleno queda enterado.

3. SECRETARIA.-  SESIONES DE JUNTA DE GOBIERNO LOCAL CELEBRADAS
DESDE LA ÚLTIMA SESIÓN ORDINARIA DEL PLENO. 

En cumplimiento de lo establecido en los artículos 22.2-a) y 46.2-e) de la Ley de
Bases de Régimen Local, se informa a la Corporación Municipal de los acuerdos de
la Junta de Gobierno Local adoptados desde la última sesión ordinaria del pleno,
según consta en las actas correspondientes, cuyo resumen se detalla:

Nº DE
ACTA

FECHA DE LA SESIÓN

6 16 de abril de 2018

El Pleno queda enterado.
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4. HACIENDA Y ADMINISTRACIÓN GENERAL - 01814/2018 – APROBACIÓN DE
RECONOCIMIENTO EXTRAJUDICIAL DE CRÉDITOS EXPEDIENTE Nº 2/2018. 

I. ANTECEDENTES

I.1.- Desde la Concejalía de Hacienda y Administración General se ha elaborado,
para su tramitación, el expediente de reconocimiento extrajudicial de créditos núm.
2/2018 relativo a facturas por gastos realizados en ejercicios anteriores al año en
curso, siendo el resumen:

Con retención de crédito en 2017 14.562,19 €

Sin consignación en 2017 1.527,40 €

TOTAL 16.089,59 €

II. FUNDAMENTOS JURÍDICOS

II.1.- Artículos 163 y 176 del Real Decreto Legislativo 2/2004 de 5 de marzo, por el
cual se aprueba el Texto Refundido de la Ley Reguladora de Haciendas Locales .

II.2.-  Artículo  60.2  de  Real  Decreto  500/1990,  de  20  de  abril,  por  el  cual  se
desarrolla el capítulo primero del título sexto de la Ley de Haciendas Locales.

En  virtud  de  cuanto  antecede,  el  Ayuntamiento  Pleno  por  unanimidad  acuerda
aprobar  el  expediente  núm.  2/2018  de  reconocimiento  extrajudicial  de  créditos
derivados de la ejecución de gastos realizados en ejercicios anteriores al año en
curso,  por  un importe  de 16.089,59 €,  de conformidad con  el  listado anexo de
facturas registradas en la cuenta 413 del Plan General de Contabilidad Pública.

OPINIONES SINTETIZADAS DE LOS GRUPOS O MIEMBROS DE LA CORPORACIÓN QUE
INTERVIENEN  EN  LA  DELIBERACIÓN  (ARTÍCULO  109.1-G,  DEL  REGLAMENTO  DE
ORGANIZACIÓN,  FUNCIONAMIENTO  Y  RÉGIMEN  JURÍDICO  DE  LAS  ENTIDADES
LOCALES).

En nombre del equipo de gobierno deiende la propuesta la concejala delegada del
Área de Hacienda y Administración General, Dª. Beatriz Jiménez, quien explica que
se trata de aprobar una serie de facturas correspondientes al año 2017 que se han
presentado  con  posterioridad  al  cierre  de  dicho  ejercicio,  y  que  deben  ser
imputadas al presupuesto de este año. Indica que se trata de un procedimiento
necesario para poder pagar estas facturas.

El portavoz del Grupo Popular, D. Vicente Ibor, maniiesta que su grupo va a apoyar
esta propuesta,  por considerar  que se trata de unos trabajos realizados para el
Ayuntamiento y que por tanto deben pagarse, aunque las facturas hayan llegado
mas tarde.
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5. HACIENDA Y ADMINISTRACIÓN GENERAL - 01833/2018 – EXPEDIENTE DE
MODIFICACIÓN  DE  CRÉDITOS  (INVERSIONES  FINANCIERAMENTE
SOSTENIBLES) 13/2018. 

El Sr. Secretario da cuenta de la enmienda presentada por la concejala delegada del
área de Hacienda y Administración General y presidenta de la comisión informativa
de dicha área, Dª. Beatriz Jiménez, consistente en la reducción del importe de la
aplicación presupuestaria 15300-60940 Carril Bici en 72.359,84 euros, y el aumento
del importe de la aplicación presupuestaria 17100-60900 Zona Verde San Ramón en
el mismo importe de 72.359,84 euros. Sometida a votación esta enmienda, queda
aprobada por unanimidad, y seguidamente se somete a votación la propuesta con
la rectiicación de la enmienda aprobada, que queda aprobada por unanimidad en
los siguientes términos:

Vistos  los  informes  técnicos  emitidos  y  habiendo  surgido  nuevas  inversiones
inancieramente  sostenibles  a  realizar,  de  conformidad  con  lo  dispuesto  en  el
artículo 177.2 del RDL 2/2004 y 22.2 e) Ley 7/85, y considerando la necesidad de
cumplir con la Ley Orgánica de Estabilidad Presupuestaria y ante la existencia de un
remanente  de  tesorería  positivo  de  la  liquidación  del  presupuesto  2017  y  la
posibilidad de poder realizar inversiones inancieramente sostenibles, el Pleno del
Ayuntamiento acuerda por unanimidad:

PRIMERO.-  Aprobar  la  siguiente  propuesta  del  expediente de  modiicación  de
créditos  en el  Estado de  Gastos  del  Presupuesto  Municipal  de  2018,  inanciado
mediante  Remanente  de  Tesorería  para  gastos  generales,  a  in  de  suplementar
aquellas otras necesidades, en la forma siguiente:

RECURSOS

87000 Remanente de Tesorería para gastos 
generales

1.541.061,63 €

ALTAS

CREDITOS

15320 61918 PPOS 2017 365.000,00 €

93300 62302 Ascensor Antigua EPA 34.000,00 €

93300 63251 Reformas en ediicios municipales 100.000,00 €

33300 63263 Mejoras ediicio Centro Cultural 
(Biblioteca) 

63.384,64 €

15300 60940 Carril bici 136.845,84 €
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17100 61912 Pista de patinaje C/Jaume I  15.000,00 €

16500 61920 Actuaciones iluminación deiciente vías
públicas

64.285,36 €

93300 63216 Instalación bucle magnético  24.754,52 €

13300 61910 Señales acústicas invidentes 17.790,81 €

34200 63366 Climatización sala juventud 30.000,00 €

17100 61930 Parques y jardines     20.000,00 €

17100 61931 Instalaciones en parques 120.922,94 €

17100 60900 Zona verde San Ramón   322.000,46 €

93300 63266 Instalación autoconsumo Ayuntamiento 45.000,00 €

13300 62301 Postes recargas  42.000 € 

34200 63266 Remodelación sala multiusos 
polideportivo 

126.304,57 €

15320 62500 Mobiliario urbano 12.772,49 €

SEGUNDO.-  Exponer  al  público  el  citado  expediente  por  plazo  de  quince  días
hábiles,  contados desde el  día siguiente hábil  al  de la fecha de publicación del
anuncio  en  el  Boletín  Oicial  de  la  Provincia  durante  los  cuales  se  admitirán
reclamaciones y sugerencias ante el Pleno del Ayuntamiento. Además se publicará
un ejemplar del anuncio en el Tablón de Edictos Municipal.

El  expediente  de  referencia  se  considerará  deinitivamente  aprobado
automáticamente a todos los efectos, si  al  término del período de exposición al
público no se hubieran presentado reclamaciones.

TERCERO.- Remitir a la Administración del Estado (Servicio de Coordinación con las
Haciendas  Territoriales)  y  a  la  Comunidad Autónoma Valenciana  (Consellería  de
Administración Pública) copia de este expediente de modiicación de créditos, una
vez aprobado deinitivamente.

CUARTO.-  Facultar  tan  ampliamente  como  sea  posible  en  derecho  a  la  Sra.
Alcaldesa-Presidenta para llevar a cabo lo acordado.

OPINIONES SINTETIZADAS DE LOS GRUPOS O MIEMBROS DE LA CORPORACIÓN QUE
INTERVIENEN  EN  LA  DELIBERACIÓN  (ARTÍCULO  109.1-G,  DEL  REGLAMENTO  DE
ORGANIZACIÓN,  FUNCIONAMIENTO  Y  RÉGIMEN  JURÍDICO  DE  LAS  ENTIDADES
LOCALES).

En nombre del equipo de gobierno deiende la propuesta la concejala delegada del
Área de Hacienda y Administración General, Dª. Beatriz Jiménez, quien explica que
en la liquidación del presupuesto de 2017 se produce un remanente positivo de
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tesorería de seis millones novecientos mil euros, y un superávit de cuatro millones
de  euros.  Con  este  remanente  de  tesorería  se  van  a  inanciar  inversiones
sostenibles para mejorar la calidad de vida del vecindario de Paiporta. Explica que
se  ha  presentado  una  enmienda  a  la  propuesta  de  modiicación  de  créditos
dictaminada,  debido  a  que  esta  semana  se  ha  conocido  la  concesión  al
Ayuntamiento de una subvención de 109.000 euros para carriles bici, por lo que
puede  reducirse  la  previsión  destinada  a  esa  inalidad,  y  aumentar  la  partida
destinada  a  la  zona verde  de  San Ramón en  72.359,84 €.  Detalla  las  distintas
inversiones  que  se  contienen  en  el  expediente  de  modiicación  de  créditos,  de
acuerdo  con  las  propuestas  de  los  vecinos  y  vecinas  en  las  “Trovades  amb
l'Alcaldessa”. Entre otras hace referencia a la ampliación de las aceras de las calles
situadas en la zona de San Ramón, pues son muy estrechas y presentan problemas
de  seguridad  y  movilidad  para  las  personas  que  transitan  por  ellas.  Se
aprovecharan esas obras para cambiar las redes de alcantarillado y agua potable. Y
concluye que con estas inversiones se pretende mejorar la vida de los ciudadanos y
ciudadanas de Paiporta, de modo que se revierta en ellos el ahorro que ha obtenido
el Ayuntamiento gracias a su esfuerzo. Y pide el voto favorable a todos los grupos
municipales.

El portavoz del Grupo Popular, D. Vicente Ibor, expresa el apoyo de su grupo a la
propuesta,  ya que consideran que el  dinero del  remanente positivo de tesorería
debe repercutir directamente en los vecinos, bien bajando los impuestos o llevando
a cabo inversiones que les beneician, o bien las dos cosas a la vez. Pero pide al
equipo de gobierno que vigile la ejecución de las obras, de modo que no ocurra
como en la prolongación de la calle Antonio Machado, que está interrumpida por un
poste de electricidad. También señala que deben resolverse las quejas de algunos
vecinos por la falta de medidas de seguridad para los niños que juegan en algunos
parques y jardines que se podrían solucionar mediante su vallado. Por último dice
que se nota que estamos en un año pre-electoral, pues se destina mas dinero a
inversiones.

El  portavoz  del  Grupo  Socialista,  D.  Vicent  Ciscar,  discrepa  de  la  última
consideración  expresada  por  D.  Vicente  Ibor,  pues  este  equipo  de  gobierno  ha
venido realizando cuantiosas inversiones del mismo tipo que las propuestas a lo
largo de todo el actual mandato corporativo. Expone que un año mas corresponde
aprobar el destino del remanente positivo de tesorería del que se puede hacer uso
para inversiones sostenibles. Este año la novedad es que de los 1.541.061,63 euros,
200.000  euros  han  sido  decididos  por  los  vecinos,  en  un  claro  ejemplo  de
participación y responsabilidad ciudadana. Este año se va a destinar un 26% del
total de las inversiones sostenibles (400.000 euros aproximadamente) a la reforma
de ediicios municipales. Y resalta que se ha destinado para este in a lo largo de los
años 2016, 2017 y 2018 un total  de 1.073.361,62 euros. Esta inversión ha sido
necesaria para resolver el estado de abandono total de los ediicios municipales que
se  encontró  este  equipo de  gobierno.  El  mantenimiento  del  patrimonio  público,
necesario  e  indispensable,  ha  brillado  por  su  ausencia  en  la  época  del  Partido
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Popular, mientras que el actual gobierno municipal no ha dudado en priorizar esta
clase de obras. Además destaca que se van a destinar 600.000 euros a mejoras de
calles, 42.000 euros a facilitar la autonomía de las personas ciegas y sordas, con
semáforos adaptados y bucles magnéticos, así como otros 500.000 euros a nuevas
instalaciones, tales como carriles bici, urbanización de la zona verde situada al inal
de la calle  San Ramón o la instalación de postes de recarga para los vehículos
eléctricos. Para dar una visión de conjunto, indica que las inversiones sostenibles de
estos  tres  últimos años han tenido un importe  total  de 3.982.318,97 euros,  sin
contar la parte del remanente que se ha destinado a reducir la deuda, que ha sido
de 2.830.492,42 euros. Desglosa ese importe total de las inversiones de los tres
últimos  años  en  999.212,86  euros  en  mejora  de  calles,  1.073.361,62  euros  en
mejora de ediicios, 667.784,11 euros en instalaciones deportivas, 141.707,37 euros
en mejoras de accesibilidad y 1.100.253,01 euros en instalaciones nuevas. Estas
inversiones  requieren  mucho  trabajo  por  parte  de  los  departamentos  de
Intervención,  Urbanismo  y  Contratación,  que  sin  haber  aumentado  su  personal
hacen un esfuerzo muy importante para poderlas realizar, por lo que da las gracias
a los trabajadores y trabajadoras del Ayuntamiento por ese trabajo. Y también dice
a D. Vicente Ibor y a los concejales y concejalas del Partido Popular que este equipo
de gobierno está haciendo lo que dijo que haría: gestionar de una manera eicaz y
eiciente  los  recursos  públicos  y  trabajar  prioritariamente  por  las  personas,
priorizando  siempre  a  aquellas  que  mas  lo  necesitan.  Por  todo  ello  el  Grupo
Socialista votara a favor de la modiicación de crédito necesaria para llevar a cabo
estas inversiones.

Por parte del Grupo Pod-EU interviene Dª. Mª. Teresa Verdú, quien expresa que su
grupo votara a favor de la propuesta, ya que supone una mejora para la calidad de
vida de todos los ciudadanos y ciudadanas, con la que se cumple un compromiso
del equipo de gobierno, y que se ha llevado a cabo contando con la participación
ciudadana.

Dª. Beatriz Jiménez puntualiza al portavoz del Grupo Popular que se han aumentado
las inversiones este año no porque se trate de un año pre-electoral, sino porque ya
no tiene que realizarse ningún pago por prestamos, pues el Ayuntamiento ya no
tiene deuda.

La Sra. Alcaldesa añade que además la utilización de procedimientos abiertos de
contratación, con una mayor concurrencia de empresas, inluye en la obtención de
un mayor rendimiento del dinero que se destina a inversiones, pues se consiguen
mejores precios.

Finalmente  D.  Alejandro  Gutiérrez  solicita  aclaración  respecto  a  un  error  en  la
lectura de la propuesta que ha realizado el Sr. Secretario.

6. HACIENDA Y ADMINISTRACIÓN GENERAL - 01796/2018 – APROBACIÓN
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INVENTARIO GENERAL DE BIENES Y DERECHOS DEL AYUNTAMIENTO.

El  Inventario  de  Bienes  y  Derechos  del  Ayuntamiento  de  Paiporta,  formado
mediante  la  recopilación  y  valoración  de  todos  los  bienes  y  derechos  que  lo
conforman,  referido  a  31  de  diciembre  de  2017,  ha  sido  elaborado  bajo  la
coordinación del departamento de Patrimonio por la asistencia técnica contratada
con la empresa GS Local, S.L., seleccionada por la Diputación Provincial de Valencia.

El  Departamento  de  Patrimonio  y  la  Secretaría  General,  han  emitido  informe
favorable a la aprobación del inventario redactado, de acuerdo con la legislación
aplicable e indicando el procedimiento a seguir, cuyo tenor literal es el siguiente:

“ANTECEDENTES

PRIMERO. El Inventario de Bienes y Derechos del Ayuntamiento de Paiporta que
constituye la recopilación y valoración de todos los bienes y derechos que lo
conforman,  referido  a  31  de  diciembre  de  2017,  según  las  condiciones
establecidas  conforme  a  la  asistencia  técnica  mediante  la  fórmula  de
colaboración  tramitada con  la  Diputación  de  Valencia  para  la  actualización  y
confección del Inventario de Bienes y Derechos de este Ayuntamiento a través
del contrato formalizado con la empresa GS Local, S.L.,  el cual ha sido elaborado
de acuerdo con el art. 86 de Real Decreto Legislativo 781/1986, de 18 de abril,
por el que se aprueba el Texto Refundido de las Disposiciones Legales vigentes
en materia de Régimen Local y de conformidad con los arts. 17 y siguientes del
Reglamento  de  Bienes  de  las  Entidades  Locales,  aprobado  por  Real  Decreto
1372/1986, de 13 de junio.

CONSIDERACIONES JURÍDICAS

PRIMERA. Normativa Aplicable 

La elaboración del inventario ha sido confeccionada con sujeción a los preceptos
legales y normativos vigentes de aplicación: 

- Ley 33/2003, de 3 de noviembre, Patrimonio de las Administraciones Públicas
(LPAP): Artículos 6.f), 32 (aptos 3 y 4), 36.1 y 39. 

- Real Decreto Legislativo 781/1986, de 18 de abril, por el que se aprueba el
Texto Refundido de las Disposiciones Legales Vigentes en materia de Régimen
Local (TRRL): Artículo 86. 

- Real Decreto 1372/1986, de 13 de junio, por el que se aprueba el Reglamento
de Bienes de las Entidades Locales (RBEL): Artículos 17 a 36. 

- Instrucciones de contabilidad local vigentes desde el 1 de enero de 2015:

Orden HAP/1781/2013, de 20 de septiembre, por la que se aprueba la Instrucción
del Modelo Normal de Contabilidad Local (BOE núm. 237 de 3 de octubre de
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2013).

Orden  HAP/419/2014,  de  14  de  marzo,  por  la  que  se  modiica  la  Orden
EHA/3565/2008, de 3 de diciembre, por la que se aprueba la Estructura de los
presupuestos de las entidades locales y se clasiican los programas de gastos.

SEGUNDA. De conformidad con el art. 86 del Real Decreto Legislativo 781/1986,
TRRL, y en el mismo sentido que el art.  17 del Reglamento de Bienes de las
Entidades  Locales,  las  entidades  locales  están  obligadas  a  formar  inventario
valorado de todos los bienes y derechos que les pertenecen, del que se remitirá
copia a las Administraciones del Estado y de la Comunidad Autónoma y que se
rectiicará anualmente, comprobándose siempre que se renueve la Corporación. 

TERCERA. Y de acuerdo con el art. 33 del Reglamento de Bienes de las Entidades
Locales, la rectiicación del inventario se veriicará anualmente, relejándose las
vicisitudes  de  toda  índole  acaecidas  a  los  bienes  y  derechos  durante  este
período.  Es decir,  se  deberán de relejar  las  adquisiciones,  ventas,  permutas,
servidumbres, alteraciones de caliicación jurídica de los bienes, y cualesquiera
otras con repercusión en los bienes y derechos objeto del Inventario, ocurridas
durante el ejercicio anual.

CUARTA. En el inventario se reseñarán, por separado, según su naturaleza, los
bienes y derechos que pertenecen a la corporación local, agrupándolos a tenor
de los siguientes epígrafes:

1º Inmuebles.

2º Derechos reales.

3º Muebles de carácter histórico, artístico o de considerable valor económico.

4º  Valores  mobiliarios,  créditos  y  derechos,  de  carácter  personal  de  la
Corporación.

5º Vehículos.

6º Semovientes.

7º Muebles no comprendidos en los anteriores enunciados.

8º Bienes y derechos revertibles.

Por lo que, el inventario, referido a 31/12/2017 queda completado en el resumen
del mismo por epígrafes que queda conigurado de la siguiente manera:
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INVENTARIO GENERAL DE BIENES Y 
DERECHOS

31/12/2017

Epígrafe 1: INMUEBLES 66.534.590,75

Patrimoniales 515.000,00
Urbana 513.881,06

Rústica 1.118,94
Dominio Público 66.019.590,75

Urbana 64.113.832,79
Rústica 1.905.757,96

Epígrafe 2: DERECHOS REALES 0,00
Epígrafe 3: MUEBLES DE CARÁCTER 
HISTÓRICO

8.567,50

Epígrafe 4: VALORES MOBILIARIOS, 
CRÉDITOS Y DERECHOS DE CARÁCTER 
PERSONAL

0,00

Epígrafe 5: VEHÍCULOS 147.967,74

Epígrafe 6: SEMOVIENTES 0,00
Epígrafe 7: MUEBLES NO INCLUIDOS EN 
OTROS EPÍGRAFES

4.667.389,31

PATRIMONIO MUNICIPAL DEL SUELO (PMS) 0,00
TOTAL 71.358.515,30

QUINTA.  En  relación  a  la  necesaria  coordinación  entre  la  contabilidad  y  el
Inventario  General  que  determina  la  Instrucción  del  Modelo  Normal  de
Contabilidad Local, aprobada por la Orden HAP/1781/2013, de 20 de septiembre,
existe obligatoriedad de que la Entidad cuente con el  oportuno Inventario de
Bienes que detalle de forma individual los diversos elementos del inmovilizado
registrados en la contabilidad. 

A tal efecto, en la presente elaboración del inventario, se detalla la contabilidad
de  los  bienes  y  derechos  que  conforman  el  inmovilizado,  ajustándose  a  las
normas  de  valoración  recogidas  en  el  Plan  General  de  Contabilidad  Pública
adaptado  a  la  Administración  Local  anexo  a  dicha  Instrucción,  así  como  la
cuantiicación de las correcciones valorativas (amortizaciones) que afectan a los
bienes  y  derechos  integrantes  del  inmovilizado,  y  su  correspondiente
contabilización. 

SEXTA. El procedimiento de formación y rectiicación del inventario se inicia e
impulsa por el Presidente de la Corporación Local, quien girará las instrucciones
necesarias para la elaboración y aprobación,  rectiicación y comprobación del
inventario.
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Así  mismo,  el  órgano  competente  para  acordar  la  aprobación  (ya  formado,
rectiicación y comprobación del inventario) es el Pleno de la Corporación Local
(arts. 22.2 q) de la Ley 7/1985, 2 de abril, Reguladora de las Bases de Régimen
Local  y  34  del  Reglamento  de  Bienes  de  las  Entidades  Locales).  El  quórum
exigido  es  el  de  la  mayoría  simple.  No  obstante,  el  Pleno  puede  delegar  el
ejercicio de estas atribuciones en el Alcalde o en la Junta de Gobierno Local (art.
22.4 Ley 7/1985, 2 de abril, Reguladora de las Bases de Régimen Local).

SÉPTIMA.  Se  exige  que  el  Inventario  sea  autorizado  por  el  Secretario  de  la
Corporación, con el visto bueno del Presidente de la Corporación, conforme al
art. 32 del  Reglamento de Bienes de las Entidades Locales, se remitirá una copia
a la Administración del Estado y a la Administración de la Comunidad Autónoma. 

Con respecto a las funciones públicas reservadas a los puestos de Secretaria
(puestos  reservados  a  funcionarios  con  habilitación  de  carácter  nacional)  de
acuerdo con el Real Decreto 128/2018, de 16 de marzo, por el que se regula el
Régimen Jurídico de los funcionarios de la Administración Local con habilitación
de carácter nacional, que deroga el anterior Real Decreto 1174/1987 de 18 de
septiembre,  le  corresponde  llevar  y  custodiar  el  inventario  de  bienes  de  la
entidad local.

CONCLUSIONES 

La  formación  del  inventario  ha  sido  elaborada  de  acuerdo  con  las  premisas
establecidas  en  el  Reglamento de Bienes  de las  Entidades  Locales,  y  demás
legislación aplicable anteriormente referida. 

En consecuencia, vistos los antecedentes, consideraciones jurídicas, se informa
favorablemente la aprobación por el Pleno, del Inventario de Bienes y Derechos
de  esta  Entidad  Local,  referido  a  31  de  diciembre  de  2017.  No  obstante  la
Corporación con su superior criterio decidirá lo que estime conveniente."

En virtud de cuanto antecede, el Pleno del Ayuntamiento, por unanimidad, acuerda:

PRIMERO.- Aprobar el Inventario municipal de bienes y derechos pertenecientes a
este municipio, referido a fecha 31 de diciembre de 2017, en los términos que se
indican en el informe anteriormente reproducido. 

SEGUNDO.- Remitir copia íntegra del mismo a la Administración del Estado y de la
Comunidad Autónoma.

OPINIONES SINTETIZADAS DE LOS GRUPOS O MIEMBROS DE LA CORPORACIÓN QUE
INTERVIENEN  EN  LA  DELIBERACIÓN  (ARTÍCULO  109.1-G,  DEL  REGLAMENTO  DE
ORGANIZACIÓN,  FUNCIONAMIENTO  Y  RÉGIMEN  JURÍDICO  DE  LAS  ENTIDADES
LOCALES).

Deiende  la  propuesta  en  representación  del  equipo  de  gobierno  la  concejala
delegada del área de Hacienda y Administración General, Dª. Beatriz Jiménez, quien
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explica que el Ayuntamiento llevaba 35 años sin tener inventario de sus bienes, con
la consiguiente falta de control respecto a los mismos. El inventario realizado se
rectiicará todos los años. Finalmente informa que la empresa colaboradora que ha
realizado el inventario ha cobrado aproximadamente 5.000 euros.

7. HACIENDA Y ADMINISTRACIÓN GENERAL - 13/2018/PGRU – PROPUESTA
DE  RESOLUCIÓN  DE  LOS  GRUPOS  POLÍTICOS  MUNICIPALES  SOCIALISTA,
COMPROMÍS  Y  POD-EU  SOBRE  APORTACIÓN  A  LA  AUTORIDAD  DEL
TRANSPORTE  METROPOLITANO EN LOS  PRESUPUESTOS GENERALES  DEL
ESTADO DE 2018. 

El  Pleno  del  Ayuntamiento  por  unanimidad  aprueba  la  moción  inicialmente
presentada por los grupos políticos municipales Socialista,  Compromís y Pod-EU,
que es asumida en el Pleno también por los grupos Popular y Ciudadanos, dándole
de  este  modo  carácter  de  propuesta  institucional,  y  cuyo  tenor  literal  es  el
siguiente:

“La  coordinación  del  transporte  es  fundamental  para  que  la  movilidad  en  los
municipios del área metropolitana de Valencia sea eicaz, útil y sostenible; además
de necesaria para el crecimiento económico y el bienestar social de la ciudadanía.
Por  eso,  era necesario crear  un organismo de coordinación institucional  para el
ejercicio  de las competencias que en materia  de movilidad tienen atribuidas la
Generalitat y los Ayuntamientos del área de Transporte Metropolitano de Valencia.

El  objetivo es superar  la fragmentación competencial  que existe  en materia de
transporte, la cual impide una gestión eiciente en esta área, lo que hace necesario
acudir a mecanismos de coordinación que permitan planiicar y gestionar el sistema
de forma integrada.

El 25 de julio del 2016 se celebró una Comisión Institucional en la cual se determinó
la creación de un organismo autónomo de la Generalitat al que se podrían adherir
municipios del  área de Transporte Metropolitano de Valencia, lo que posibilitaría
una gestión común de las competencias en materia de transporte de viajeros.

La Ley 13/2016, de 29 de diciembre, de medidas iscales, de gestión administrativa
y inanciera y de organización de la Generalitat, creó la Autoridad de Transporte
Metropolitano  de  Valencia,  atribuyéndole  las  competencias  en  materia  de
transporte  público  de  viajeros  de  la  Generalitat  dentro  del  área  de  Transporte
Metropolitano de Valencia, que está deinida según la Ley 1/1991, de 14 de febrero,
de Ordenación del Transporte Metropolitano de Valencia; así como las competencias
en materia de transporte urbano de los municipios incluidos en ese ámbito que
deleguen en el mencionado organismo.

Teniendo  presente  la  legislación  básica  del  Estado,  siguiendo  el  principio  de
cooperación entre las distintas administraciones públicas y en aplicación de la Ley
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7/1985, de 2 de abril, reguladora de las bases de régimen local, para conseguir el
objetivo de mantener un sistema integrado de transportes para la ciudadanía del
área de Transporte Metropolitano de Valencia, hace falta la aportación del Gobierno
de España.

Por todo esto,  los Grupos Municipales Socialista,  Compromís y PodEU presentan
para su consideración y aprobación por el Pleno el siguiente

ACUERDO

El  pleno del  Ayuntamiento  de PAIPORTA insta  el  Gobierno de  España a que se
incluya una dotación  económica  de  38 millones  de  euros  para  la  Autoridad de
Transporte Metropolitano de Valencia en los Presupuestos Generales del Estado del
2018.”

OPINIONES SINTETIZADAS DE LOS GRUPOS O MIEMBROS DE LA CORPORACIÓN QUE
INTERVIENEN  EN  LA  DELIBERACIÓN  (ARTÍCULO  109.1-G,  DEL  REGLAMENTO  DE
ORGANIZACIÓN,  FUNCIONAMIENTO  Y  RÉGIMEN  JURÍDICO  DE  LAS  ENTIDADES
LOCALES).

El  portavoz  del  Grupo  Compromís,  D.  Josep  Val,  comienza  expresando  su
satisfacción por el apoyo de todos los grupos municipales a la moción. Expone que
la Autoridad de Transporte Metropolitano de Valencia se quedará este año de nuevo
sin treinta y ocho millones de euros para facilitar la movilidad, según la propuesta
de presupuestos generales del Estado para este año. No se tiene en cuenta que se
trata de la tercera zona urbana mas poblada de España. El Ayuntamiento ya aprobó
su adhesión a la Autoridad de Transporte Metropolitano de Valencia cuya creación
era una exigencia para poder optar  a la subvención estatal.  Sin embargo en el
proyecto de presupuestos del Estado para 2018 no igura ninguna partida para el
transporte metropolitano de Valencia, pese a que se destinan 283 millones de euros
para el transporte metropolitano de las áreas de Madrid, Barcelona y Canarias. El
área metropolitana de Valencia tiene casi dos millones de habitantes distribuidos en
sesenta municipios, y en ella se realizan cuatro millones de viajes de media hora al
día. Y señala que desde hace ocho años se han dejado de recibir treinta y ocho
millones de euros anuales para mejorar el transporte metropolitano. Por ello se pide
en  la  moción  presentada  que  se  incluya  la  partida  correspondiente  en  los
presupuestos generales del Estado de 2018.

El portavoz del Grupo Socialista, D. Vicente Ciscar, expone también su satisfacción
por la adhesión de los grupos Popular y Ciudadanos a la moción. Recuerda que el
Ayuntamiento ya aprobó por  unanimidad el  apoyo a  la  Autoridad de Transporte
Metropolitano  de  Valencia,  cuya  creación  era  una condición  imprescindible  para
poder recibir subvenciones del Estado. Pero han comprobado que en el borrador de
presupuesto del Estado de 2018 siguen faltando los treinta y ocho millones de euros
para el transporte del área metropolitana de Valencia. Con ello se suma un déicit
de cuatrocientos millones de euros en comparación con otras áreas metropolitanas.
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En consecuencia su grupo votara a favor de la moción.

En representación del grupo Pod-EU interviene Dª. Mª. Teresa Verdú quien indica
que votaran a  favor  de la  moción ya que beneicia no solo a la  ciudadanía  de
Paiporta,  sino  a  toda  el  área  metropolitana,  y  reivindica  un  derecho  que  el
ayuntamiento debe exigir.

El  portavoz  del  Grupo Popular,  D.  Vicente  Ibor,  maniiesta  que  su  grupo apoya
cualquier iniciativa que beneicie a los ciudadanos de Paiporta. Y hay cosas que no
se  pueden  permitir,  siendo  su  obligación  como  representantes  de  los  vecinos
levantar  la  voz  cuando  se  vulneren  sus  derechos.  En  este  caso  hay  un  trato
discriminatorio en los presupuestos generales del Estado, al no incluir treinta y ocho
millones  de  euros  que  nos  corresponden  para  reforzar  nuestro  transporte
metropolitano.  Hay  muchas  actuaciones  pendientes,  poniendo  el  ejemplo  de  la
pésima conexión de Paiporta con el resto de los pueblos de alrededor, con los que
no  hay  transporte  público  directo,  siendo  preciso  ir  hasta  Valencia.  Considera
imprescindible un transporte público de calidad y con la frecuencia necesaria, para
que los ciudadanos puedan elegir entre el transporte público y el uso de vehículos
privados.  Debe escucharse  la  voz  de  toda  la  corporación  de  forma unánime.  Y
añade que al menos un alcalde del Partido Popular acudió a Madrid junto con otros
alcaldes  del  área  metropolitana  de  Valencia  para  reivindicar  del  Ministro  de
Hacienda la subvención para el transporte metropolitano. Y concluye reiterando el
completo apoyo de su grupo a la moción presentada.

La Sra. Alcaldesa da las gracias a todos los miembros de la corporación por haberse
sumado a esta propuesta. Explica que la semana pasada acudió a Madrid con mas
de cincuenta alcaldes y alcaldesas de municipios del área metropolitana de Valencia
para pedir al ministro Montoro esta subvención. El ministro no les recibió, pero hay
una nueva reunión prevista y espera que dé resultado para que llegue ese dinero. Y
el acuerdo del Ayuntamiento sumará para que se consiga esta reivindicación.

8.  URBANISMO,  MEDIO  AMBIENTE  Y  SOSTENIBILIDAD  -  518/2018/ACU  -
RATIFICACIÓN INTERPOSICIÓN RECURSO CONTENCIOSO ADMINISTRATIVO
CONTRA ACUERDO DEL JURADO PROVINCIAL DE EXPROPIACIÓN QUE FIJA EL
JUSTIPRECIO  Y  ACUERDO QUE  DESESTIMA EL  RECURSO DE  REPOSICIÓN
CONTRA EL MISMO REFERENTE A DALTAPA, S.L. Y OTROS. 

I.- ANTECEDENTES

I.1.-  Acuerdo  del  Jurado  Provincial  de  Expropiación  de  28  de  abril  de  2015,
notiicado  a este Ayuntamiento en fecha 14 de octubre de 2015, que desestima el
recurso de reposición interpuesto contra el acuerdo de 25 de noviembre de 2014
que  ija  el  justiprecio  de  la  parcela  6  del  polígono  7  referente  a  la  mercantil
DALTAPA, S.L. y otros.
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I.2.- Decreto de la Alcaldía 941/2015 de 23 de septiembre, que resuelve designar al
bufete  Noguera  Abogados  &  Asesores  S.L.,  para  la  defensa  de  los  intereses
municipales en relación al acuerdo del Jurado Provincial de Expropiación que ija el
justiprecio de la parcela  6 del polígono 7 referente a la mercantil DALTAPA, S.L. y
otros.

II.- FUNDAMENTOS JURIDICOS

El  artículo 22.1-j)  de la  Ley 7/1985,  de 2 de abril,  Reguladora de las Bases de
Régimen Local, en su redacción vigente, establece como atribuciones del Pleno  la
defensa del Ayuntamiento en las materias de su competencia. No obstante el art.
21.1.K) del precitado texto legal determina que corresponde a la Alcaldía la defensa
del Ayuntamiento en materias de la competencia del Pleno, en caso de urgencia. 

En virtud de lo expuesto el Pleno del Ayuntamiento, por mayoría, con 13 votos a
favor de los miembros de los Grupos Compromís, Socialista y Pod-EU, así como el
voto favorable del concejal del Grupo Ciudadanos, D. José Antonio Salvador, y 7
abstenciones  de  los  miembros  del  Grupo  Popular  y  de  la  concejala  del  Grupo
Ciudadanos Dª. Mª. Consolación Tarazona, acuerda:

PRIMERO.- Ratiicar la interposición del recurso contencioso administrativo contra
acuerdo del Jurado Provincial de Expropiación de 28 de abril de 2015 por el que
desestima  el  recurso  de  reposición  interpuesto  por  el  Ayuntamiento  contra  el
acuerdo de 25 de noviembre de 2014 que ija el  justiprecio de la parcela 6 del
polígono 7 de la mercantil DALTAPA, S.L. y otros.

SEGUNDO.- Notiicar a cuantos interesados haya en el expediente y seguir en el
mismo el procedimiento y trámites establecidos en la normativa vigente.

OPINIONES SINTETIZADAS DE LOS GRUPOS O MIEMBROS DE LA CORPORACIÓN QUE
INTERVIENEN  EN  LA  DELIBERACIÓN  (ARTÍCULO  109.1-G,  DEL  REGLAMENTO  DE
ORGANIZACIÓN,  FUNCIONAMIENTO  Y  RÉGIMEN  JURÍDICO  DE  LAS  ENTIDADES
LOCALES).

Por parte del equipo de gobierno deiende la propuesta el concejal delegado del
área de Urbanismo, Medio Ambiente y Sostenibilidad, D. Josep Val, quien dice que
ya se ha explicado en la comisión informativa. Se trata de ratiicar la interposición
del recurso contencioso administrativo contra el justiprecio de la expropiación de
una  parcela  de  unos  veintidós  mil  metros  cuadrados  situada  entre  la  piscina
cubierta  y  el  campo  de  fútbol  “El  Palleter”.  La  solicitud  de  expropiación  por
ministerio de la ley se presentó el año 2009, y fue desestimada por el Ayuntamiento
el año 2010. Se reinició el expediente en cumplimiento de sentencia, y la propiedad
solicitó que se valoraran los terrenos en ocho millones de euros. El Ayuntamiento
rechazó  esa  valoración  y  consideró  que  el  precio  de  la  parcela  era  de  unos
trescientos cincuenta mil euros, de acuerdo con el informe del arquitecto municipal.
El Jurado Provincial de Expropiación aprobó un justiprecio, incluido el 5% de premio
de  afección,  de  un  millón  cuatrocientos  cincuenta  mil  euros.  Y  contra  esta

Pàgina 34 de 37

Identificador b8dT heJh pCGt WjAh HQEa PO45 JQk=   (Válido indefinidamente)

URL https://unica.paiporta.es/PortalCiudadano/



resolución  el  Ayuntamiento  interpuso  recurso  contencioso  administrativo  el  año
2015. La interposición de este recurso cuenta con dos informes jurídicos favorables.
El juicio está ya concluido y se dictará sentencia en fechas próximas. La propuesta
de ratiicación por el Pleno de la interposición del recurso se debe a que el abogado
que deiende al Ayuntamiento la ha considerado necesaria.

El  portavoz  del  Grupo  Popular,  D.  Vicente  Ibor,  expresa  que  la  inalidad  de  la
propuesta  presentada  es   continuar  la  oposición  al  precio  ijado  por  el  Jurado
Provincial  de Expropiación que ya inició el  Partido Popular  cuando gobernaba el
Ayuntamiento. Pero considera que debe tenerse en cuenta que el Jurado Provincial
notiicó al Ayuntamiento su valoración de la parcela el día 14 de octubre de 2015, y
la corporación tenía un plazo de dos meses para interponer el recurso judicial, por
lo que había tiempo para que lo aprobara el Pleno, sin que fuera preciso que lo
aprobara  por  decreto  la  alcaldesa  apreciando  urgencia  en  esa  resolución,
designando abogado. Y resulta chocante que tres años después de interponer el
recurso se someta a ratiicación del  Pleno.  Por estas circunstancias su grupo se
abstendrá en la votación de esta propuesta.

La Sra.  Alcaldesa maniiesta que se trata de una cuestión muy técnica,  que ha
propuesto  el  abogado  del  Ayuntamiento.  Y  considera  que  debe  aprobarse  la
ratiicación del recurso, por ser algo que puede subsanarse.

9.  URBANISMO,  MEDIO  AMBIENTE  Y  SOSTENIBILIDAD  -  526/2018/ACU  –
RECTIFICACIÓN  ACUERDO  PLENO  DE  28-03-2018  SOBRE  APROBACIÓN
PROYECTO OBRAS AMPLIACIÓN Y MEJORA DE BORDILLOS Y CRUCES EN LAS
CALLES  SAN EDUARDO,  SAN FRANCISCO,  PALLETER Y  POETA LLORENTE
INCLUIDAS  EN  EL  PLAN  PROVINCIAL  DE  COOPERACIÓN  DE  OBRAS  Y
SERVICIOS  DE  COMPETENCIA  MUNICIPAL  DE  LA  DIPUTACIÓN,  EJERCICIO
2017.

I.- ANTECEDENTES

I.1.-  Acuerdo plenario  de  fecha 28 de marzo de  2018 en el  que  se  aprueba el
proyecto técnico redactado por la arquitecta Dª. Cristina Chapa Lluna de las obras
de ampliación y mejora de aceras y cruces en las calles San Eduardo, San Francisco,
Palleter y Poeta Llorente para la movilidad peatonal sostenible en el municipio de
Paiporta por importe de 551.497,16.-€.

II.- FUNDAMENTOS DE DERECHO

II.  1.-  Artículo  109.2  de  la Ley  39/2015,  de  1  de  octubre,  del  Procedimiento
Administrativo  Común  de  las  Administraciones  Públicas,  a  cuyo  tenor  las
Administraciones Públicas podrán, asimismo, rectiicar en cualquier momento, de
oicio o a instancia de los interesados, los errores materiales, de hecho o aritméticos
existentes en sus actos.
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En virtud de cuanto antecede el Pleno del Ayuntamiento, por unanimidad, acuerda:

PRIMERO.-  Corregir el error material  de la parte expositiva, apartado I.1.- y donde
igura  "...por  importe  de  551.497,16.-€",  debe  constar  "...por  importe  de
542.862,99.-€"  al  igual  que  en  el  apartado  primero  de  la  Resolución,  donde
igura"...por importe de 551.497,16.-€” debe constar "...por importe de 542.862,99.-
€", ya que por error se había sumado en la cantidad los honorarios técnicos, que
quedan fuera del proyecto.

SEGUNDO.-  Notiicar  el  presente  acuerdo  a  cuantos  interesados  haya  en  el
expediente.

OPINIONES SINTETIZADAS DE LOS GRUPOS O MIEMBROS DE LA CORPORACIÓN QUE
INTERVIENEN  EN  LA  DELIBERACIÓN  (ARTÍCULO  109.1-G,  DEL  REGLAMENTO  DE
ORGANIZACIÓN,  FUNCIONAMIENTO  Y  RÉGIMEN  JURÍDICO  DE  LAS  ENTIDADES
LOCALES).

En representación del equipo de gobierno deiende la propuesta de rectiicación del
error producido en el acuerdo anteriormente adoptado el concejal delegado del área
de Urbanismo, Medio Ambiente y Sostenibilidad, D. Josep Val, quien pide disculpas
por esta deiciencia y aclara que se produjo al incluir en el importe de las obras los
honorarios facultativos, sometiéndose al Pleno la rectiicación de este error.

10. MOCIONES

No se presentan.

11. RUEGOS Y PREGUNTAS.

11.1.- D. Alejandro Gutierrez pregunta al concejal delegado del área de Educación el
motivo  por  el  que  no  está  incluido  el  municipio  de  Paiporta  en  la  relación  de
actuaciones sujetas al “Pla Ediicant” de la Generalitat Valenciana que ha publicado
la Consellería de Educación.

D. Antoni Torreño le contesta que hay tres expedientes abiertos en la Consellería
para  ser  incluidos  en  este  Plan  (la  rehabilitación  de  la  instalación  eléctrica,
iluminación y accesibilidad del  Colegio Jaume I,  la rehabilitación del  Instituto de
Educación Secundaria La Senia y un nuevo centro de educacion infantil y primaria).
Estas  actuaciones  se  encuentran  en  fase  2:  esta  practicamente  terminado  el
informe tecnico de necesidades del colegio Jaume I; se esta elaborando el informe
técnico en la rehabilitación del Instituto La Senia, valorando si es mas conveniente
una rehabilitación total del ediicio o bien la construcción de un centro nuevo; y va a
iniciarse el estudio de necesidades del nuevo centro de educación infantil y primaria
para atender a las  necesidades inmediatas de la población escolar.  Una vez se
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cumplan estos trámites se continuaran las etapas sucesivas para la realización de
estas obras dentro del “Pla Ediicant”, que se someteran a la aprobación del Pleno.

11.2.- Dª. Mª. Consolación Tarazona pregunta el motivo por el que se han retirado
las banderas oiciales del ediicio del Museo de la Rajolería.

La Sra. Alcaldesa le contesta que normalmente cuando se retiran las banderas es
porque se encuentran en mal estado de conservación y se tienen que reponer.

Dª.  Mª.  Teresa Verdú indica que desde el  Ayuntamiento no se ha dado ninguna
orden para que se retiren.

Y no habiendo otros asuntos que tratar, la Alcaldía-Presidencia da por inalizada la
sesión, levantándose la misma a las 21:25 h. del día 26 de abril de 2018, de lo que
como Secretario doy fe.

DILIGENCIA.- Para hacer constar que, conforme a lo dispuesto en el artículo 91 del
Reglamento de Organización, Funcionamiento y Régimen Jurídico de las Entidades
Locales,  la  presente  acta  ha  sido  aprobada,  en  los  términos  que  iguran  en  el
acuerdo de aprobación, en la sesión celebrada el día 31 de mayo de 2018.
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